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Извршна директорка Европског фонда за Балкан Хедвиг Морваи скептична је када је
реч о уласку земаља Балкана у Европску унију 2025. године и истиче да је важно да се
реформе спроводу због самих грађана овог региона, а не због формалног чланства у
Унији или због неког конкретног датума.

  

  

На питање да ли је могуће да Балкан 2025. године уђе у Еворпску унију, Морваи је за
Танјуг рекла: "Сумњам да је то могуће, не само због тога што наше државе не показују
спремност да се заиста потруде да се то деси и испуне све услове који су нам на путу,
већ и зато што се ЕУ суочава са изазовима".

  

Како је додала, не знамо каквој ЕУ уствари тежимо, јер Унија којој ћемо се ми једном
прикључити, неће бити иста као што је данас.
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Морваи, која је учествовала на панелу "Балкан 2025" на Београдском безбедносном
форуму (БСФ), упитана шта би требало урадити да народи на Балкану не буду
разочарани ако не буде чланства 2025. године, каже да треба "паметно комуницирати" и
водити реформске процесе, зато што су реформе важне за грађане, а не због неког
датума или због формалног чланства у ЕУ.

  

- Морамо другачије да приступимо процесу реформи, демократизације овог региона и да
не говоримо о прикључењу Унији, већ да говоримо о променама које су неопходне да се
десе да бисмо ми живели у бољем друству, у свим државама региона - мишљења је
Морваи.

  

Сматра и да губитак наде у 2025. може да утиче негативно и на дијалог Београда и
Приштине и додаје да је сам дијалог сада већ доста конфузан, с обзиром на последња
дешавања.

  

- То мора некако да се врати на пут којим може да се креће, да се некако рашчисти ова
магла која се направила и да се онда сагледа у каквој измењеној форми, са неким новим
споразумом, то може да се настави, тако да се заиста поштују све обавезе које су
преузете, да се имплементира оно што може и онда тек да се тек види како неки
наредни корак може да се направи - рекла је Морваи.

  

(Танјуг)
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